
Vážení rodiče, 

velmi si vážíme všech podnětných odpovědí a postřehů, které jste nám v dotaznících sdělili. 

Děkujeme za všechna pozitivní ohodnocení naší výchovně vzdělávací práce, které ve 

vyhodnocování převažovaly. Jsou pro nás motivací k dalšímu zlepšování úrovně předškolního 

vzdělávání dětí v naší MŠ. Našim cílem je, aby se děti v MŠ cítily dobře, do školky se těšily. 

 

1. Jak hodnotíte budovu MŠ (výzdoba, vybavení, čistota…)? 
 

Většina rodičů hodnotí budovu kladně, pěkně. Líbí se výmalba, obrázky, výzdoba.  

 

Pěkné, vždy čisto nemohu vytknout. 

 

Výzdoba pěkná, vybavení dobré, čistota dostatečná. 

 

Výzdoba pěkná, čistota v naprostém pořádku. 

 

Výzdoba je moc krásná a dětem se moc líbí. Vše je na velmi dobré úrovni. 

 

Na jedničku. 

 

Jsem spokojená, moc hezké prostředí. 

 

Co chodí dcera do školky, nemůžu říct jedno špatné slovo. Vše v pořádku. 

 

 

Vstupní chodba zastaralá, hlavně schodiště by potřebovalo vyměnit.  

Budova MŠ byla postavena v sedmdesátých letech v akci Z. Stav budovy odpovídá jejímu stáři. 

Materiální podmínky školy se snažíme řešit postupně. Jsme závislí na výši dotace, kterou nám po-

skytuje zřizovatel. Budeme se snažit stav nadále zlepšovat. 

 

V zimních měsících bych uvítala, aby se rodiče zouvali. Návleky jsou často úplně mokré, nebo 

jich je málo. 

Souhlasíme. Řešením by bylo v zimních měsících návleky uklidit. Apelujeme však na všechny 

rodiče, aby se vyzouvali (především na ty, kteří chodí do šaten v obuvi). 

 

Špatné osvětlení k Žabičkám (ráno není vidět), výzdoba vybavení, čistota super. 

V dnešní náročné době musíme šetřit, a proto vyzýváme rodiče, aby si při vstupu do budovy rozsvítili 

a při odchodu zhasínali. Děkujeme. 

 

Výzdoba a vybavení vyhovující. Čistota – chápu, že je těžké udržovat čisté chodby, obzvláště za 

nepříznivého počasí, ale děti chodí v bačkorách všude, kde se chodí i v botách zvenku, takže 

nepořádek donesou i do třídy. Navíc ne všichni rodiče se přezouvají. 

Prosíme rodiče, aby se v zimních měsících vyzouvali a v ostatních měsících používali návleky.  

Do mezichodbiček budou dány rohože na očištění bačkůrek. 

 

 

 

 

 

 



 

2. Domníváte se, že je Vaše dítě v MŠ spokojené? 
 

Velmi zavazující a povzbuzující pro nás je, co z dotazníků vyplynulo, že děti do MŠ docházejí s 

radostí, bez obav a strachu. Naším cílem je, abyste s naší prací byli spokojeni, a Vaše děti do naší 

mateřské školy chodily rády. 

 

Ano, říká že je. 

 

Ano, velmi spokojené. 

 

Ano, je smutná, když je víkend a MŠ zavřená.  

 

Domnívám se, že ano. 

 

Myslím, že je spokojené. 

 

Až moc. 

 

Ano, chodí domů nadšená a vypráví zážitky.  

 

Celkem ano. 

 

Nejspíš ano, doma nic špatného o MŠ neříká. 

 

Ano, ve školce se mu líbí, těší se na kamarády a paní učitelky. Adaptace trvala asi týden a 

vždy to trochu naruší nemoc, ale jinak vše v pořádku. 

 

Ano myslím že ano, do školky se těší. 

 

Ano, říká že je. 

 

Ano, kolektiv je důležitý, paní učitelky jsou hodné. 

 

Vím to na 100 %. Domů chce chodit jako poslední. 

 

Dcera je spokojená, chodí do školky ráda a těší se. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

3. Cítíte se dostatečně informováni o všem, co se v MŠ odehrává, popř. co se plánuje? 

 

Většina rodičů je plně spokojena s mírou informovanosti. 

 

Ano, vždy se koukám na internet MŠ, co se plánuje a vždy skvělý přehled. 

 

Ano, jsme dostatečně informováni. 

 

Informace jsou dobře vystaveny u tříd a kdo se nedívá tam, jsou včas na internetu. 

 

Naprosto ano. 

 

Ano určitě. 

 

Ano, paní učitelky s námi komunikují skvěle. 

 

Ano, webové stránky jsou přehledné a najdu tam vše, co potřebuji. Pokud ne, zeptám se učitelek 

a ony mi vše zodpoví. 

 

Ano na internetu ideální základní přehled + následně doplňující informace ve školce stačí. 

 

Ano, informace jsou včas i na více místech. 

 

Paní učitelky se snaží vždy informace předat včas. 

 

 

 

Informovanost se liší podle tříd, informovanost pro nemocné děti není dostačující. 

V tomto případě je nutné sledovat webové stránky, kolonku akce tříd. V případě, že je dítě nemocné, 

je možné do MŠ zavolat a informovat se o potřebném. 

 

Co se týče akcí a týdenního programu na nástěnce se cítím dostatečně informovaná, ale nejsem 

spokojena s tím, že jsme nebyli seznámeni s asistentkami a všemi učitelkami, které přijdou do 

kontaktu s danou třídou. 

Na začátku školního roku proběhly třídní schůzky, kde se představily třídní učitelky. Paní asistentky 

jsou v osobním kontaktu s rodiči dítěte se speciálně vzdělávacími potřebami denně. 

 

Informace bychom ocenili též na email. 

Informovat pomocí e-mailu prozatím nebudeme, protože se domníváme, že osobní kontakt je v tomto 

případě nevyhnutelný. Rodiče mají možnost individuálních schůzek. Tuto možnost však většina 

rodičů nevyužívá. Informujeme prostřednictvím nástěnek a webových stránek. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

4. Jste spokojeni s kvalitou výchovné a vzdělávací práce učitelek? Jak hodnotíte 

přístup učitelek k dětem? 
 

Většina rodičů je spokojena. Líbí se jim vřelý přístup učitelek, že se paní učitelky snaží a dokáží 

hodně naučit. 

 

Ano jsme spokojení s kvalitou výchovné a vzdělávací práce učitelek, skvělý přístup učitelek 

k dětem. 

 

Jsme spokojeni. 

 

Výborně, i když je dítě živější, dokážou si s ním poradit. 

 

Všechny paní učitelky jsou super. 

 

Ano v pořádku. 

 

Rozhodně ano. 

 

Dobře. 

 

Velmi spokojeni. 

 

Ano, i přístup super. 

 

Jak v které třídě, v současné době ano. 

 

Ano, naše dcera si paní učitelky chválí. 

 

Paní učitelky jsou moc hodné, milé. 

 

Perfektní. 

 

Ano, jsem velmi spokojená. Syn o nich moc hezky mluví, má je rád. Začíná sdílet i činnosti co 

ve školce probíhají, nebo o tom mluvíme nad fotkami z webu. Obdivuji a děkuji za klid, 

trpělivost a důslednost. 

 

Kvalita je super, přístup individuální, takže za mě spokojenost. 

 

Ano spokojeni, paní učitelky jsou akční, děti mají bohatý a zajímavý program. 

 

Ano a hodnotím kladně        

 

Přístup všech paní učitelek super. 

 

Přístup hodnotíme velmi kladně. 

 

Ano dítě je spokojené. 

 

 

 



 

Nejsem s dětmi ve třídě, takže o kvalitě a přístupu učitelek k dětem mohu mít jen domněnky, 

ale dle spokojenosti dítěte věřím, že je to v pořádku. 

 

Děti často nosí své výtvory a mají radost z každého hezkého obrázku či výtvoru. Učitelky se 

k dětem chovají mile, přívětivě a když to jde, snaží se jim vyhovět. 

 

Ano, hodné, milé, nápomocné – moje dítě rádo chodí do školky. 

 

Kladný, hezké aktivity k danému období. 

 

Liší se dle tříd, přístup učitelek hodnotíme pozitivně. 

 

 

 

Výchovně a vzdělávací práce učitelek super, některé paní učitelky by mohly být milejší. 

Nelze v dané situaci ovlivnit chování jednotlivých pedagogů na třídě. Velmi záleží na tom, co se 

v dané chvíli řeší mezi rodičem a pedagogem. Rodiče mají navíc možnost domluvit si individuální 

schůzku s každou paní učitelkou a dojednat aktuální problémy, ne však v čase výchovně vzdělávací 

práce s dětmi. V tuto chvíli se paní učitelka musí věnovat dětem, ne rodičům. 

 

Pokud nabudete dojmu, že Vám nebo Vašemu dítěti je „měřeno jiným metrem“ než ostatním, s 

důvěrou se obraťte na paní ředitelku, která bude tuto situaci okamžitě řešit. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

5. Získává podle vás Vaše dítě dostatečné množství poznatků a dovedností? 
 

Nejčastější odpověď ano. 

 

Učí se spoustu věcí, jsme moc rádi. 

 

Ano, úměrně svému věku. Prostředí školky mu prospívá, získává i nové sociální dovednosti. 

 

Na 100% ano. 

 

Dle rozpisu na nástěnce, věřím že ano. 

 

Snad ano. 

 

 

 

 

6. Jste spokojeni s četností a různorodostí akcí a aktivit v MŠ? 
 

Většina rodičů je ráda, že se neustále něco děje a nás to těší. Akce jsou prý moc pěkné. Odpovědi nás 

potěšili a v akcích hodláme pokračovat. 

 

Ano jsme spokojeni, jen tak dále přejeme. 

 

Ano, velmi spokojeni. 

 

Ano jsem, mají krásné vyžití a zážitky. 

 

Ano!!! 

 

Ano, akcí je spoustu a jsme rádi. 

 

Ano, pořádání akcí v takové míře mě hodně potěšilo. Četnost akcí je úplně dostačující. 

 

 

 

Ano, jen nechápu, proč se děti v MŠ koukají na video, či pohádky. 

Děti sledují pohádky zcela výjimečně, v případě nepříznivého počasí a pouze krátkou dobu. Zároveň 

sledování pořadů využíváme často i k výchovně vzdělávací činnosti (např. zimní sporty, zvířata 

apod.). 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

7. Jak jste spokojeni s kvalitou školního stravování, se skladbou jídelníčku? 
 

S kvalitou a skladbou je většina rodičů spokojena, ale námitky se vyskytly. 

Samozřejmě každá rodina má jiné stravovací návyky a jiné chutě. Složení stravy však plně odpovídá 

normám pro předškolní vzdělávání.  Jídla jsou připravována šetrným zdravým způsobem pomocí 

nejmodernějších technologií. Naopak mnoho rodičů stravování velmi chválí. Kladem MŠ je také to, 

že jídla jsou připravována přímo v objektu MŠ. 

 

Spokojenost. 

Jsme spokojeni, dítěti chutná. 

Stravování je v pořádku, mají vše, co mají mít. 

Moc. Chutné, zdravé, výživné.        

Nejedl jsem, ale skladba jídelníčku super. 

Dobře. 

Synovi chutná. 

Ano, prý je o moc lepší než doma.        

Jsme spokojeni, jídlo chutná. 

Velmi spokojeni. 

V pořádku. 

Spokojenost, chutné, pestré. 

Kvalitu bohužel hodnotit nemohu, jídlo dostává dítě ve školce. Pokud si bereme v době 

nemoci první den – množství dostačující, kvalita- jak které jídlo. 

Ano, chápu, že se nedá zavděčit všem, je důležitá pestrost jídelníčku. 

Spokojeni! Syn ve školce jí jídlo, které doma moc jíst nechce- to svědčí, že mu chutná.        

Syn je spokojený, i když je od mala velmi vybíravý, platí na něho nové prostředí a vzor 

vrstevníků. 

Myslím, že je dítě spokojené, nestěžuje si. Občas něco nejí, ale většinou řekne, že to bylo 

dobré. 

 

 

 

Někdy hrůza. Dítě přijde domů hladové. Myslím, že by dítě potěšila krupicová kaše než 

luštěninový salát k obědu. 

Krupicovou kaši zařazujeme na dopolední přesnídávku. Luštěninová jídla musíme pravidelně zařa-

zovat do jídelníčku, protože nám to nařizuje vyhláška. Snažíme se o pestrost. Bohužel, luštěninová 

jídla jsou u dětí velmi neoblíbená. 

 

 

 



 

 

Někdy jsou to zvláštní kombinace, dokonce i jídla ne úplně vhodná, zde je prostor ke 

zlepšování. 

Jsme spokojení, ale jídelníček by mohl být pestřejší. 

 

Jídelní lístek je pečlivě plánován vedoucí školní jídelny. Jednotlivé druhy potravin jsou zastoupeny 

tak, jak určuje tzv. spotřební koš, který je kontrolován Českou školní inspekcí a Krajskou hygienickou 

stanicí. 

Stravovací návyky některých dětí nejsou dobré a na jejich zlepšení by se měla podílet především 

rodina. Pestrost stravy včetně masa je pro děti v předškolním věku velmi důležitá. 

 

Některé kombinace jídel hodnotím negativně, ohřívání jídla od dopoledne, uho omáčky. 

UHO omáčky nevaříme, protože je nemáme v normách pro předškolní stravování dětí. Pokrm se vaří 

celé dopoledne, při porcování se snižuje jeho teplota, poté se pokrm regeneruje. Ohřev probíhá 

v konvektomatu v 11 hodin na +65 stupňů.  

 

Za nás moc pomazánek, občas i 2x denně, setkala jsem se i s tím, že jeden týden jsou převážně 

jen sladké svačiny, další týden jen pomazánky. Musím hledat z čeho jsou, ani názvy neznám. 

Naopak jsou druhy za mě pro děti zbytečné – hermelínová, nivová. Tyto potraviny vidím víc 

pro starší děti i lidi. Kdyby byly pomazánky doplněny variantou o jogurt nebo ovoce, určitě by 

to byla vhodnější varianta než pouze suchý chleba. 

Hermelín a nivu jsme přestali k svačině připravovat. Ale dle nutričních předpisů nejsou tyto potraviny 

zakázané. Suchý chléb nepodáváme, pouze na vyžádání. Děti by se měly snažit rozvíjet své chuťové 

znalosti a paní učitelky je motivují k tomu, aby namazaný chléb alespoň ochutnaly. 

 

Více zeleniny + ovoce, míň pečiva s máslem. 

Ovoce a zeleninu zařazujeme do jídelníčku pravidelně každý den – přesnídávku, odpolední svačinu. 

Alespoň 1x týdně, zařazujeme zeleninu do hlavního jídla. Při zpětné kontrole zjišťujeme, že ne vždy 

je zelenina dětmi zkonzumovaná. 

 

Věřím, že ve školce vaří dobře, dle obědů, které jsme si brali domů usuzuji. Myslím, že jídla 

pro děti by nemusela být někdy tak překombinovaná a naopak nerozumím celkem časté svačině 

ve formě rohlík s máslem. 

Rohlík s máslem je u dětí velmi populární, dětmi žádaný. Vzhledem k žádanosti této svačinky, jsme 

zvýšili množství rohlíků. 

 

 

 

 

 

 

 



 

8. Zamyslete se, co by naše MŠ mohla pro Vaše děti ve své práci zlepšit, jaké jsou 

Vaše podněty, připomínky,….? 

 
Nic mě nenapadá. 

 

Vše super. 

 

Odvádíte dobrou práci. 

 

Nevím o ničem. 

 

Vše dobré. 

 

Myslím, že paní učitelky dělají i spoustu věcí nad rámec svých povinností, jsou milé a vstřícné, 

klidně vše řeší, jsou nápomocné. 

 

Bez jiných připomínek. 

 

Děkuji za fotodokumentaci dění MŠ, jako rodič si ráda fotky syna prohlížím a vidím, že je 

spokojený a v pohodě. Velmi děkuji za vánoční focení a možnost se fotit se sourozencem ze ZŠ. 

Ráda využiji i příští rok, pokud nabídnete. 

 

Žádné připomínky nemám. 

 

Jsme velmi spokojeni. Nemáme žádné připomínky. 

 

Nic mě nenapadá. 

 

Kvalitnější stravování, jinak vše v pořádku. 

 

Nejde říct, paní učitelky se snaží, při takovém počtu dětí ve třídách smekám. Věřím, že jak 

bude přistavěno bude zase pěkně a zajímavě, líbí se nám a obdiv všem. Asi je to z kapacitních 

důvodů nemožné, ale nerozdělovala bych třídní kolektivy. Aby zůstal stejný kolektiv až do 

předškoláků. 

 

 

 

 

Velmi negativně hodnotím rozdělování dětí do tříd každý rok. Dítě odtrženo od kamarádů 

z dětství, každý rok nové děti i učitelky, alespoň zachování jádra skupiny dětí, které spolu 

projdou celou MŠ, jak tomu bylo dříve.  

Změna třídy každý rok může být pro dítě stresující. 

 
Ohledně „přehazování stávajícího kolektivu“ Vám bohužel zatím nemůžeme vyhovět, a to z 

organizačních důvodů. Vzhledem k našim zkušenostem z „prázdninového provozu“, kdy spojujeme 

děti do tříd a vznikají tak smíšené třídy, neuvažujeme do budoucna o smíšených třídách. 

Každá třída je přizpůsobena určitému věku dětí a zároveň je možné tyto třídy naplnit pouze do 

určeného počtu. Každá věková kategorie má svá specifika a dítě nikdy nepřechází samo, ale vždy 

s některými kamarády. Zatím se nestalo, že by se děti nezadaptovaly. 

 



 
 

Udělat noční akci spaní ve školce. Určitě by to bylo dobrodružství pro děti. 

Akce ,,Spaní ve školce“ již probíhá v předškolních třídách vždy v červnu. 

 
Uvítala bych kdyby se chodilo více s dětmi ven i odpoledne. 

Když to počasí dovolí, snažíme se a chodíme na zahradu. 

 
Když má některé třída akci např. Halloween, tak by to mělo být ve všech třídách, nejen 

v jedné nebo ve dvou. Děti jsou pak smutné. 

Každá třída má vypracován svůj třídní vzdělávací program s vlastními projekty. Jednotlivé třídy si 

tak určují i své specifické třídní akce. 

 
Více akcí pro rodiče s dětmi, co navštěvují MŠ. Ale jinak asi nic. 

Domníváme se, že akcí je dostatek, ale vynasnažíme se. 

Ne vždy se setkáme se zájmem všech rodičů. Na začátku školního roku je akce zahradní, v průběhu 

roku jsou vánoční besídky, dílničky, besídky ke Dni matek, rozloučení s předškoláky. 

 
Více kontrolovat, jak jsou děti oblečené při vycházce ven. 

Paní učitelky toto kontrolují. Pokud je nějaká nejasnost, připomínka, je třeba ji přímo sdělit paní 

učitelce.  

 
Venkovní hřiště ve školce lze zlepšit.  

Zahrada mateřské školy prošla již několika rozsáhlejšími úpravami. Splňuje veškeré normy a 

nařízení. Je využívána jak k řízeným, tak neřízeným pohybovým a vzdělávacím aktivitám. Budeme 

se snažit prostředí zvelebovat nadále, jsme ale opět závislí na výši dotace, kterou nám poskytuje 

zřizovatel. Proto se nebráníme jakýmkoliv sponzorským darům. 

 

Proč školka nechodí s dětmi bruslit, nebo lyžovat, když je to vše na dosah. 

Toto rozhodnutí je po zkušenostech z minulých let. Jde o bezpečnost dětí, za kterou je plně odpovědná 

školka, a proto necháváme tyto aktivity na rozhodnutí rodičů. Děti budou nadšené, když se svými 

rodiči vyjedou o víkendu bruslit, lyžovat a užít si tyto báječné aktivity společně. 

Pak moc nechápu plavání v zimních měsících, kdy jsou děti většinou nemocné opakovaně a 

nedovoluje jim to se zcela uzdravit a dochodit kurz. 

Do plaveckého bazénu chodíme celý školní rok, kurzy jsou však rozděleny dle věku dětí a z časových 

a kapacitních důvodů bazénu nelze zařadit všechny děti do jarního kurzu. Nejsme jediná mateřská 

škola, která novopacký bazén navštěvuje. 

Chodit ven za každého počasí – cílená likvidace dětí. Ano imunita se vyvíjí, ale sebemenší 

oslabení jedince vyvolá řetězovou reakci. 

V zařízeních pro výchovu a vzdělávání dětí předškolního věku je denní doba pobytu venku zpravidla 

2 hodiny dopoledne. V zimním i letním období lze dobu pobytu venku upravit s ohledem na venkovní 

teploty. Pobyt venku může být dále zkrácen nebo zcela vynechán pouze při mimořádně nepříznivých 

klimatických podmínkách a při vzniku nebo možnosti vzniku smogové situace. V letních měsících se 

provoz přizpůsobí tak, aby bylo možné přenést výchovnou činnost dětí do venkovního prostředí nebo 

stíněných teras v co největším rozsahu. 

 

 

 

 

 

 



 

 

Nerozumím tomu, proč děti musí po obědě spát. Ne každé dítě je zvyklé, ne každé to 

potřebuje. Akorát to narušuje jeho režim celého dne a hlavně večerní usnutí.  

 

Kratší spánek dětí, spíše s nimi něco tvořit. 

 

Děti v MŠ nejsou nuceny do spaní, ale nějaká forma odpočinku je nutná u všech dětí předškolního 

věku. Vzhledem k tomu, že je potřeba spánku u jednotlivých dětí různá, je třeba respektovat alespoň 

nějakou dobu klidu na lůžku u všech, aby mohly usnout děti, které to potřebují. V této době paní 

učitelka dětem vypráví nebo čte pohádky, i tato doba je tedy jistou formou vzdělávání. U dětí s nižší 

potřebou spánku je možné, po nějaké době odpočinku, nahradit pobyt na lůžku klidovými činnostmi. 

 

 

Při výstavbě nové třídy je bohužel nutné celou školku obcházet, když dáváme děti na obě 

strany. Usnadnila by to cesta přes zahradu. Možná přísnější přístup k nemocným dětem, aby 

do školky nebyli přijímány.  

Toto rozhodnutí je opravdu pouze na dobu nezbytně nutnou a prosíme rodiče o pochopení. 

 

S problémem „nachlazené děti v MŠ“ se potýkáme neustále. Moc děkuji rodičům, kteří respektují to, 

že dítě chodí do školky zásadně zdravé. Děti s rýmou a kašlem do školky nepatří, na to důrazně 

upozorňujeme na třídní schůzce i ve školním řádu, jelikož to neprospěje ani samotnému dítěti, ani 

zbytku kolektivu včetně personálu. Pokud se u někoho v průběhu pobytu ve školce takové příznaky 

objeví, paní učitelky vždy rodiče upozorňují telefonicky s prosbou o vyzvednutí co nejdříve. Školka 

na to dbá a je potřeba, aby na to dbali i všichni rodiče a v případě nutnosti se takové situaci dokázali 

pružně přizpůsobit. 

 
 

 

 

 

 
 


